



濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

日期：2020年6月19日

致：敬爱的家长

阶段性复课须知

按教育部指示，高三级和高二级的学生须于6月24日重返校园，其他年级的学生则继续居家学习。

2. 学校除了依据教育部的“复课指南”做好防疫措施，也会透过宣导提醒学生遵守复课防疫指南，如戴口罩、勤洗手，照顾好个人卫生，维持社交距离等。

3. 学生重返校园，仪容须符合校方要求，请给予提醒。

4. 为防交叉感染，放学后学生须尽速离校，请家长最迟于下午5时前接孩子回家。

《校园复课防疫指南》已发布在学校网页、1Cube，请登入参阅。校园防疫工作须要大家的配合，“双赢防疫，守护健康”，感谢您的配合。

滨华中学 启





濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

19 June 2020

To: All Parents

Notice of Reopening of School in Stages

In compliance with the directives of the Ministry of Education, Senior 3 and Senior 2 students shall return to school on June 24, while other students will continue to study from home.

2. In addition to taking preventive measures in accordance with the School Reopening Guidelines issued by the Ministry of Education, we will also remind students through awareness publicity to abide by the rules and regulations stipulated in the Guidelines for Pandemic Prevention in School, such as wearing masks, frequent handwashing, taking good care of personal hygiene, maintaining social distance, etc.

3. We also take this opportunity to remind students to comply with the school's regulations on attire and appearance when they return to school.

4. To prevent the risk of cross infection, students are also advised to disperse and leave the school compound as soon as possible after school. Parents shall pick up their children latest by 5pm.

5. We have also posted the Guidelines for Pandemic Prevention in School on our website and 1Cube app. Please read and be informed.

Let's create a win-win collaboration to make Pin Hwa a safe place for learning.

Thank you.

Pin Hwa High School

